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Sveta Silvennoinen-Hiisku sekä 9 muuta valtuutettua jättivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen 
mukaisen valtuustoaloitteen: 

”Vuonna 2018 Vapaalan Vuolupuisto säästettiin rakentamisesta kaupunkisuunnittelulautakunnan
päätöksellä. Vapaalaan on jäänyt vain vähän viheralueita, ja jokainen näistä on tärkeä
paikallisille asukkaille.

Luonnontilainen Vuolupuisto voisi jatkossa toimia tärkeänä virkistysalueena ja asukkaiden
yhteisöllisenä olohuoneena. Puiston kevyt siistiminen ja puiston oleskelualueen kehittäminen
puiston luontoarvoja vaalien lisää merkittävästi puiston viihtyisyyttä ja koko alueen
houkuttelevuutta, ja mahdollistaa esim. tapahtuminen järjestämistä lapsille.

Lisäksi tulee varmistaa, että Vuolupuisto on kaikkien käytössä oleva ja helposti saavutettava
puisto. Yhteys alueelle tulee merkitä selkeästi, jotta alueen asukkaat löytävät sen ja kulku käy
merkityn reitin kautta, jotta vältetään yksityispihoilla kulkemista.

Me, allekirjoittaneet valtuutetut, esitämme, että Vuolupuisto siistitään ja puiston
oleskelualueetta kehitetään asukkaiden käyttöön luontoarvoja vaalien, ja samalla yhteys alueelle
merkitään selkeästi.”

Kaupunginvaltuusto 15.6.2021 § 14

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi. 

Liite:
- allekirjoitettu Sveta Silvennoinen-Hiiskun ja 9 muun valtuutetun aloite Vuolupuiston 

kehittämisestä asukkaiden käyttöön 


